
BANKs digitala styrelsemöte 24-06-18 
 
Närvarande. Mats Hellstenius, Susanne Karlsson, Hans Levin, Rebecka Albertsson, Roland 
Andersson 
 
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Mats Hellstenius hälsade välkomna och öppnade mötet 
 

2. Föregående protokoll  
Föregående protokoll från 24-05-14 hade nyligen sänts ut och därför hade styrelsen inte 
hunnit granska detta.  
Styrelsen uppmanades att granska protokollet och komma med synpunkter i det närmaste. 
 

3. Post in och ut 
Från SKK - etiketter nya medlemmar 
Från CS - PM basset SM 
 

4. Ekonomi  
Vi har 44 521 kr och 79 öre på kontot 
 
BANK har sedan tidigare beslutat att på olika sätt uppmuntra medlemmar till importer av 
hundar med stamtavlor utan släktskap med våra svenska hundar. 
Till detta möte hade en förfrågan kommit angående ekonomisk gratifikation till importhund. 
Mats läste upp de olika kostanderan som medlem hade haft. Styrelsen diskuterade frågan 
och kom fram till följande beslut. 
 

 Gällande innevarande verksamhetsår 2024 kommer BANK att bistå med 1000 kr för 
import av hund som är obesläktad med våra svenska hundar. 

 

 När sedan denna hund har erhållit de meriter som krävs för att få 
avelsrekommendation kommer BANK att ytterligare sponsra med 3000 kronor. 
(Detta kommer då sannolikt inte att ske under 2024 då hunden då förmodligen 
fortfarna  är allt för ung). 

 

 Ett nytt verksamhetsår kräver sedan nya beslut ang denna fråga.  
 

5. BB  2-3 Manus stopp 
Mats har varit i kontakt med en valpköpare som importerat en hund från Frankrike och 
kommer att intervju henne till nästa BB. 
 

6. Stoxa 21/7  
Vi har fått in bra med anmälningar hittills, sista anmälningsdag är 30/7 
Rosetter är beställda, ALLA får rosett med BANKs logga på. 
Flera priser är/ eller kommer att bli skänkta från privatpersoner och kennlar. 
BANK skänker två drevprovsstarter, diskussion följde om hur/var dessa ska delas ut.  



Beslutades att dela ut detta pris i bästa tik- respektive hanhundsklass till den bäst placerade 
junioren, unghunden eller öppenklasshund, som ej tidigare är startad på drevprov. 
 
Från styrelsen kommer Mats, Susanne samt Pär och Rebecka att närvara.  
 

7. Ordföranden avslutade mötet 
 


